
PROTOKÓ  NR 51-17/2005Ł

z posiedzenia Komisji Bud etowej Rady Miasta Gda skaż ń , 

które odby o si  dniach  ł ę 12 i 13 grudnia 2005 r. o 

godz. 10:00 w Sali Herbowej Nowego Ratusza w Gda sku.ń

Obecni: wg za czonych list obecno ci. łą ś

W dniu 12.12.2005 r. na stan  7 cz onków komisji, wł  

posiedzeniu  uczestniczy o  ł 6,  czyli  by o  quorum  doł  

podejmowania prawomocnych decyzji.

W dniu 13.12.2005 r. na stan  7 cz onków komisji, wł  

posiedzeniu  uczestniczy o  ł 6,  czyli  by o  quorum  doł  

podejmowania prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu  przewodniczy  radny  Wies aw  Kami ski  -ł ł ń  

przewodnicz cy  Komisji  Bud etoweją ż  Rady  Miasta 

Gda ska,  który  po  powitaniu  zaproszonych  go ci  iń ś  

radnych - zaproponowa  porz dek posiedzenia:ł ą

1. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miastał  

Gda ska  w  sprawie  uchwalenia  bud etu  miastań ż  

Gda ska na rok 2006 – druk nr 1681.ń

a. wydatki bie ce z dzia ów: 801, 803, 851, 852,żą ł  

853, 854, 921, 926, 801, 803, 851, 854, 921, 926.

b. opinie komisji bran owych Rady Miasta Gda ska.ż ń



c. Projekt  opinii  Komisji  Bud etowej  Rady  Miastaż  

Gda ska.ń

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miastał  

Gda ska  w  sprawie  wyra enia  woli  obj ciań ż ę  

udzia ów  w  podwy szonym  kapitale  zak adowymł ż ł  

jednoosobowej  spó ki  Gminy  Miasta  Gda skał ń  

dzia aj cej  pod  firma  Gda skie  Towarzystwoł ą ń  

Budownictwa  Spo ecznego  Spó ka  z  ograniczonł ł ą 

odpowiedzialno ci  z siedziba w Gda sku – ś ą ń druk 

nr 1702.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwa y  Rady  Miastał  

Gda ska  w  sprawie  wyra enia  woli  obj ciań ż ę  

udzia ów  w  podwy szonym  kapitale  zak adowymł ż ł  

spó ki  dzia aj cej  pod  firm  Gda skał ł ą ą ń  

Infrastruktura  Wodoci gowo-Kanalizacyjna  Spó kaą ł  

z o.o. z siedzib  w Gda sku - ą ń druk nr 1709.

4. Sprawy  wniesione,  wolne  wnioski, 

korespondencja.
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Porz dek przeg osowano 4 g osami za.ą ł ł

PUNKT – 1

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rok 2006ż ń  

– druk nr 1681.

a. wydatki bie ce z dzia ów: 801, 803, 851, 852,żą ł  

853, 854, 921, 926, 801, 803, 851, 854, 921, 926.

b.opinie komisji bran owych Rady Miasta Gda ska.ż ń

c.Projekt  opinii  Komisji  Bud etowej  Rady  Miastaż  

Gda ska.ń

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Przedstawianie bud etu proponuj  rozpocz  od Wydzia uż ę ąć ł  

Promocji, od 750; pó niej 700, 630, i pó niej wydatkiź ź  

z  poszczególnych  dzia ów  tak  jak  w  proponowanymł  

porz dku posiedzenia – czy kto  z pa stwa radnych maą ś ń  

wnioski, proponuje inne zmiany?

Pan  Jerzy  Rembalski  –  dyrektor  Wydzia u  Promocjił  

Miasta UM w Gda skuń

Bardzo dzi kuj  za rozpocz cie od Wydzia u Promocji,ę ę ę ł  

poniewa  mam  posiedzenie  Rady  Fundacji  Centrumż  

3



Solidarno ci o godz. 11:00, dlatego poprosi em, e odś ł ż  

nas zacz .ąć

Prosz  pa stwa,  bud et  Wydzia u  promocji  na  rokę ń ż ł  

2006jest powi kszony, ja si  z tego bardzo ciesz .ę ę ę  

Dzi ki  obchodom  XXV  lecia  Solidarno ci  naprawd  oę ś ę  

naszym mie cie by o g o no, nie tylko w Polsce ale i wś ł ł ś  

Europie i na wiecie. To pokazuje, e trzeba robiŚ ż ć 

du e imprezy, takie jak koncert J.M. Jarre, czy też ż 

nasza konferencja z IPN, w ró nych segmentach rynku –ż  

nie tylko rozrywka ale tak e kultura, rozrywka trochż ę 

ni sza,  troch  wy sza,  kultura  wysoka,  materia yż ę ż ł  

promocyjne itd. w zwi zku z tym, ten dzia  750 – na coą ł  

chcemy  wyda  te  pieni dze.  To  jest  prosz  pa stwać ą ę ń  

ca o  spraw  dotycz cych  zewn trznego  wizerunkuł ść ą ę  

miasta.

(przedstawi  projekt  bud etu  miasta  w  zakresieł ż  

dzia ania Wydzia u promocji Miasta).ł ł

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Czy kto  z pa stwa ma pytania do promocji?ś ń

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł

Jest  taka  pozycja:  wydawanie  Pomorskiego  Przegl duą  

Gospodarczego – wstrzymujemy to wydawanie?

Pan  Jerzy  Rembalski  –  dyrektor  Wydzia u  Promocjił  

Miasta UM w Gda skuń

To nie jest zadanie Wydzia u Promocji Miasta.ł
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Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł

Czy mo na przygotowa  spis imprez, przedsi wzi ? Zż ć ę ęć  

nazwy, kiedy i jakie? 

Pan  Jerzy  Rembalski  –  dyrektor  Wydzia u  Promocjił  

Miasta UM w Gda skuń

Panie radny, u ci lijmy: imprezy których miasto b dzieś ś ę  

g ównym organizatorem, imprezy w których miasto b dzieł ę  

uczestniczy o,  b dzie  wspó organizatorem,  o  naszeł ę ł  

publikacje, tak? Foldery, mapy, tak?

Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł

Ja  nie  kwestionuje  tych  wydatków  ale  chcia bym  poł  

prostu  wiedzie  –  je li  koncerty  to  jakie,  je lić ś ś  

publikacje to jakie konkretnie itp.

Pan  Jerzy  Rembalski  –  dyrektor  Wydzia u  Promocjił  

Miasta UM w Gda skuń

Panie radny, oczywi cie przygotujemy - jedna uwaga,ś  

my nie rozpocz li my, bo nie mo emy jeszcze rozpoczę ś ż ąć 

negocjacji  z  firmami,  które  b d  nam  pomaga y  wę ą ł  

organizacji  tej  du ej  kampanii  zagranicznej  iż  

ogólnopolskiej. Nie mo emy jeszcze z nimi rozmawia ,ż ć  

bo jeszcze bud et nie jest przyj ty i nie mamy prawa.ż ę  

Tutaj ja mog  w zarysach panu napisa  ile chcemy naę ć  

to  przeznaczy  pieni dzy  –  ale  to  nie  b dzieć ę ę  

szczegó owe.ł

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń
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Gdyby pan dyrektor móg  powiedzie  w dwóch s owach,ł ć ł  

jakie nowo ci w nowym roku?ś

Pan  Jerzy  Rembalski  –  dyrektor  Wydzia u  Promocjił  

Miasta UM w Gda skuń

Nowo ci  to  przede  wszystkim  zagraniczna  kampaniaś  

promocyjna,  nigdy  miasto  tego  nie  robi o.  Nieł  

robili my tego troszk  dlatego, poniewa  eby robiś ę ż ż ć 

kampanie promocyjn  trzeba mie  produkt. Produkt mamyą ć  

ale  nie  mieli my  komunikacji  z  tym  produktem  tzn.ś  

przeci tny  Niemiec,  czy  Brytyjczyk,  czy  Francuz  noę  

teoretycznie móg by przyjecha  do Gda ska – ale takł ć ń  

naprawd  albo  drogi  bilet  na  samolot,  alboę  

wielogodzinna, mecz ca podró  samochodem. W bie cymą ż żą  

roku  i  nast pnym  nast puje  prze om,  bo  s  tanieę ę ł ą  

po czenia ju  do kilkunastu miejsc. Przede wszystkimłą ż  

Wielka Brytania, Niemcy i Szwecja. Stad w a nie pomysł ś ł 

aby przygotowa  t  promocj . ć ę ę

Pani Romualda Ga zewska – dyrektor Biura Rady Miastałę  

Gda ska UM w Gda skuń ń

Przedstawi a projekt bud etu Biura Rady Miasta Gda skał ż ń  

UM.

Cz onkowie komisji nie mieli dodatkowych pyta .ł ń

Pani Alicja Bieli ska- oza – dyrektor Wydzia  Kadr iń Ł ł  

Organizacji UM w Gda skuń
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Przedstawi a  projekt  bud etu  Wydzia u  Kadr  ił ż ł  

Organizacji UM.

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł

Ja mam troch  zastrze enia do bud etu i do tego dzia uę ż ż ł  

mi dzy  innymi.  Generalnie  dochody  nam  rosnę ą 

praktycznie  o  1,13%.  Wydatki  wzrost  13,4&.  Ja 

rozumiem, e wydatki mog  rosn  w zakresie wydatkówż ą ąć  

materia owych i inwestycyjnych. I teraz jest pytanieł  

do wydzia u, dlaczego wydatki bie ce tak wysokie s ,ł żą ą  

wzrost  i  p ace  niskie  to  podaruje  –  ale  dlaczegoł  

wydatki bie ce, wzrost o 5,1%.żą

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń

Wzrost  wydatków  w  tempie  wy szym  ni  dochodyż ż  

spowodowane  jest  miedzy  innymi  przej ciem  zadaę ń 

zleconych: zasi ki alimentacyjne…ł

Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł

Pani  dyrektor,  ja  pytam  w  tej  chwili  o  dział 

administracji, dlaczego?

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń

Przepraszam,  my la am,  e  równie  oczekuje  paniś ł ż ż  

odpowiedzi o ca o  bud etu, czyli chodzi teraz tylkoł ść ż  

o dzia  750, tak?ł
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Wiceprzewodnicz ca Maria Ma kowskaą ł

Tak.

Pani Alicja Bieli ska- oza – dyrektor Wydzia  Kadr iń Ł ł  

Organizacji UM w Gda skuń

Je eli chodzi o dzia  750 i wydatki bie ce fizycznież ł żą  

na utrzymanie urz du, to prosz  pa stwa nie wzros y 5%ę ę ń ł  

- bo w bud ecie miasta Wydzia  Kadr i Organizacji,ż ł  

czyli wydatki na utrzymanie urz du i na utrzymanieę  

jednostek pomocniczych nast pi  wzrost o 0,7% - mówią ł ę 

tylko o Wydziale Kadr i Organizacji.

Pan Krzysztof Rudzi ski – dyrektor Wydzia u Programówń ł  

Rozwojowych UM w Gda skuń

Przedstawi  projekt  bud etu  Wydzia u  Programówł ż ł  

Rozwojowych UM w Gda sku.ń

Pani Iwona Bierut – zast pca dyrektora Wydzia u Skarbuę ł  

UM w Gda skuń

Przedstawi a  projekt  bud etu  Wydzia u  Skarbu  UM  wł ż ł  

Gda sku.ń

Pan  Dimitris  Kuras  –  dyrektor  Wydzia u  Gospodarkił  

Komunalnej UM w Gda skuń

Przedstawi  projekt  bud etu  Wydzia u  Gospodarkił ż ł  

Komunalnej UM w Gda sku.ń
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Pan Krzysztof Szczepaniak – p.o. dyrektora Wydzia uł  

Polityki Gospodarczej UM w Gda skuń

Przedstawi  projekt  bud etu  Wydzia u  Politykił ż ł  

Gospodarczej UM w Gda sku.ń

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Ja mam propozycj , gdyby pan dyrektor nam przedstawię ł 

statut  i  w adze  Gda skiej  Organizacji  Turystycznejł ń  

ch tnie by my si  zapoznali. Na pi mie prosi bym.ę ś ę ś ł

Pan Krzysztof Szczepaniak – p.o. dyrektora Wydzia uł  

Polityki Gospodarczej UM w Gda skuń

Dobrze, oczywi cie. Dostarczymy takie dane pa stwu.ś ń

Pani  Halina  Jasiel  –  p.o.  kierownika  Referatu 

Finansowego Wydzia u Edukacji i Sportu UM w Gda skuł ń

Przedstawi a  projekt  bud etu  Wydzia u  Edukacji  ił ż ł  

Sportu UM w Gda sku.ń

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Do pani dyrektor Blacharskiej – jaki to jest udzia  wł  

ogólnym bud ecie rodków na o wiat , wydatki o wiatoweż ś ś ę ś  

ogó em?ł

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń

Wydatki o wiatowe stanowi  30% wydatków ogó em.ś ą ł
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Radny Eugeniusz G ogowski – cz onek komisjił ł

Ile dajemy czystych rodków na o wiat ?ś ś ę

Pani Teresa Blacharska – dyrektor Wydzia u Finansowegoł  

UM w Gda skuń

40%  naszych  rodków  s  to  rodki  z  bud etu  miastaś ą ś ż  

czyli  dofinansowanie  subwencji.  Oczywi cie,  trzebaś  

pami ta ,  e  w  subwencji  nie  s  uj te  wszystkieę ć ż ą ę  

wydatki,  np.  nie  s  uj te  wydatki  zwi zane  zą ę ą  

przedszkolami i zerówki. S  to zadania, które nie są ą 

subwencjonowane. Z bud etu miasta do o wiaty dok adamyż ś ł  

200 mln. z , z tym e odliczaj c te wydatki które nieł ż ą  

s  subwencjonowane dop acamy ok. 185 mln z .ą ł ł

Pan Jaros aw Formela – przedstawiciel Wydzia u Sprawł ł  

Spo ecznych UM w Gda skuł ń

Przedstawi  projekt bud etu Wydzia u Spraw Spo ecznychł ż ł ł  

UM w Gda sku.ń

Pan  Jacek  Wilczewski  – dyrektor  Miejskiego  O rodkaś  

Pomocy Spo ecznej w Gda skuł ń

Przedstawi  projekt bud etu Miejskiego O rodka Pomocył ż ś  

Spo ecznej Gda sku oraz jednostek nadzorowanych.ł ń

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Czy kto  z pa stwa ma jakie  pytania do tego dzia u?ś ń ś ł  

Nie widz . Przechodzimy zatem do dzia u 921 kultura ię ł  

ochrona dziedzictwa narodowego.
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Pan Marcin Sylwa czyk – kierownik Referatu Kultury wń  

Biurze Prezydenta Miasta UM w Gda skuń

Przedstawi  planowane  wydatki  w  dziale  kultury  wł  

zakresie dzia ania referatu, na rok 2006.ł

Pan  Andrzej  Duch  –  dyrektor  Wydzia u  Urbanistyki,ł  

Architektury i Ochrony Zabytków UM w Gda skuń

Przedstawi  projekt  bud etu  miasta  na  rok  2006  wł ż  

zakresie Wydzia u Urbanistyki, Architektury i Ochronył  

zabytków – w dziale 921.

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń

Zapoznamy  si  teraz  z  opiniami  wszystkich  Komisjię  

Rady  Miasta  Gda ska  oraz  wnioskami  indywidualnychń  

radnych.

Opinie poszczególnych komisji:

Komisja  Samorz du  i  adu  Publicznegoą Ł  –  opinia 

pozytywna.

Wnioski pani radnej Grabarek-Bartoszewicz do bud etuż  

omówimy  na  ko cu  –  teraz  zajmujemy  si  opiniamiń ę  

komisji Rady.

Komisja Turystyki i Sportu – pozytywna opinia.

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej  z o y a  ł ż ł dwa 

wnioski. 

Wniosek pierwszy:
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W za czniku nr 14 do projektu uchwa y RMG – druk nrłą ł  

1681, w programie „Gda sk Szerokiej Drogi”, str. 45,ń  

Dzia  600,  Rozdzia  60015  L.p.  8.11  wykre la  sił ł ś ę 

zadanie  pt.  Badania  zwi zane  z  budow  tunelu  podą ą  

wzgórzami w ramach trasy Nowej Spacerowej na odc. Al. 

Grunwaldzkiej – Obwodnica Trójmiejska – kwota 700.000 

z .ł

• Wprowadza si  nowe zadanie pt. Budowa fontanny wę  

Gda sku  Wrzeszczu  pomi dzy  ul.  Grunwaldzk  iń ę ą  

dworcem  PKP.  Ten  rejon  w  zwi zku  z  budow  ECEą ą  

wymaga poprawy estetycznej kwota 300.000 zł

Jako  ród o  finansowania  Komisja  wskazuje  rodki  zź ł ś  

wy ej wykre lonego zadania.ż ś

Wniosek drugi:

• Wprowadza si  nowe zadanie pt. Budowa sygnalizacjię  

wietlnej przy ul. Subis awa, przej cie z deptakaś ł ś  

osiedlowego abianka w kierunku stacji SKM – dziaŻ ł 

900, rozdzia  90015 ł

Jako  ród o  finansowania  Komisja  wskazuje  rodki  zź ł ś  

wy ej wykre lonego zadania.ż ś

Komisja  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  projekt 

zaopiniowa a pozytywnie wraz z poprawkami.ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja pozytywnie zaopiniowa a oba wnioski. Oceni a,ł ł  

e  we  wniosku  drugim  b dnie  wskazano  ród oż łę ź ł  

finansowania,  w  zwi zku  z  czym  Komisja  Bud etowaą ż  
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wskazuje jako ród o finansowania zadania okre lonegoź ł ś  

we wniosku 2 z:

W za czniku nr 14 do projektu uchwa y RMG – druk nrłą ł  

1681, w programie „Gda sk Szerokiej Drogi”, str. 45,ń  

Dzia  600,  Rozdzia  60015  L.p.  8.11  wykre la  sił ł ś ę 

zadanie  pt.  Badania  zwi zane  z  budow  tunelu  podą ą  

wzgórzami w ramach trasy Nowej Spacerowej na odc. Al. 

Grunwaldzkiej – Obwodnica Trójmiejska – kwota 700.000 

z  – przeznaczaj c na tel cel kwot  200.000 z .ł ą ę ł

Komisja  Bud etowa  przyj a  pozytywnie  4  g osami  za,ż ęł ł  

przy 2 wstrzymuj cych si .ą ę

Komisja Rozwoju Przestrzennego – opinia pozytywna. 

Komisja  Kultury –  wnioskuje  o  utworzenie  rezerwy 

celowej w wysoko ci 1 mln z  z przeznaczeniem na praceś ł  

ratunkowe i remontowe obiektów zabytkowych, b d cychę ą  

w gestii GZNK. ród o finansowania  - rezerwa ogólna.Ź ł

Jednocze nie komisja wnosi o przygotowanie programuś  

wyrównywania  wysoko ci  wynagrodze  w  miejskichś ń  

instytucjach kultury. 

Komisja  projekt  bud etu  opiniowa a  pozytywnie  zż ł  

wnioskami.

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  g osowa a  za  opini  negatywn  5ż ł ł ą ą  

g osami za, przy 1 wstrzymuj cym si  – ze wskazaniem,ł ą ę  

i  komisja  uznaje  wniosek  za  zasadny  i  wnosi  oż  
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przeanalizowanie i zwi kszenie wydatków na ten cel wę  

remontach bie cych przez Prezydenta Miasta.żą

Komisja  Spraw  Spo ecznych  i  Ochrony  Zdrowia  ł  - 

wnioskuje o wydzielenie z rezerwy ogólnej kwoty 350 

tys  z  z przeznaczeniem  tej  kwoty  na  najpilniejszeł  

potrzeby remontowe s u by zdrowia.ł ż

Projekt  bud etu  przyj ty  pozytywnie  razem  zż ę  

wnioskiem.

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  g osowa a  za  opini  negatywn  4ż ł ł ą ą  

g osami za, przy 1 negatywnym i 1 wstrzymuj cym si .ł ą ę

Komisja  Edukacji  –  wnosi  o  zwi kszenie  rodków  wę ś  

wydatkach  remontowych  planowanych  na  2006r.,  na 

o wiat  i wychowanie o kwot  7 175 000 z ., zgodnie zś ę ę ł  

za czon  list  remontów, która zosta a skonsultowanałą ą ą ł  

z Wydzia em Edukacji i Sportu, DRMG, placówkami orazł  

radnymi.  Komisja  Edukacji  jest  przekonana  o 

bezwzgl dnej konieczno ci uzupe nienia planu remontówę ś ł  

placówek o wiatowych o placówki zawarte w przed o onejś ł ż  

li cie.  Komisja  Edukacji  wnioskuje  o  konsekwentneś  

przekazywanie  na  cele  remontowe  rodkówś  

(oszcz dno ci), uzyskanych po przetargach na remontyę ś  

zawarte w Planie remontów na 2006r.

USTALENIA KOMISJI:
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Komisja Bud etowa g osowa a za negatywn  opini  4ż ł ł ą ą  

g osami  za,  przy  2  wstrzymuj cych  si  –  uznaj cł ą ę ą  

zasadno  zwi kszenia  rodków  na  remonty,  wnosi  dość ę ś  

prezydenta   o  uznanie  tego  wniosku  z  w a ciwymł ś  

wskazaniem ród a.ź ł

Wniosek Radnego Wies awa Kami skiegoł ń

Zwi kszenie rodków o 300 ty . na iluminacj  zabytków:ę ś ś ę  

Zbrojownia, Ko ció  Cystersów i Ko ció  Jezuitów przyś ł ś ł  

ul. Mickiewicza. 

ród o  finansowania:  cz  rodków  z  Ź ł ęść ś wykre lonegoś  

zadanie  pt.  Badania  zwi zane  z  budow  tunelu  podą ą  

wzgórzami w ramach trasy Nowej Spacerowej na odc. Al. 

Grunwaldzkiej  –  Obwodnica  Trójmiejska  –  na  kwotę 

700.000 z .ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja Bud etowa zaopiniowa a pozytywnie – 6 g osamiż ł ł  

za.

Wnioski Radnej El biety Grabarek – Bartoszewiczż

• Przebudowa ulicy S owackiego na odcinku od by ejł ł  

linii kolejowej do Al. Grunwaldzkiej.

Wniosek nie wskazuje róde  pokrycia. Rezerwa nie jestź ł  

wskazaniem róde  finansowania.ź ł
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USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  g osowa a  za  negatywn  opini  6ż ł ł ą ą  

g osami  za  –  komisja  uznaje  wniosek  za  zasadny  ił  

zaleca 

• Przebudowa skrzy owania Kartuska/Pólnicy.ż

• Wykonanie projektu ulicy Bystrzycka-Notecka zwana 

ulic  Gen. Grota-Roweckiego.ą

USTALENIA KOMISJI:

Komisja Bud etowa zaopiniowa a pozytywnie – 6 g osamiż ł ł  

za  – z  wnioskiem  do  Prezydenta  o  przeanalizowanie 

mo liwo ci technicznych wykonania i finansowych.ż ś

• Utwardzenie ul. Ko ciuszki 61 – ród o: likwidacjaś ź ł  

wydawania biuletynu „Herold”

USTALENIA KOMISJI:

Komisja Bud etowa zaopiniowa a pozytywnie – 3 g osamiż ł ł  

za, przy 1 przeciwnym i 2 wstrzymuj cych si .ą ę
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Chcia bym,  eby  wnioski  wszystkich  komisji  by ył ż ł  

przeczytane,  eby  ka dy  si  do  nich  ustosunkowa  iż ż ę ł  

wówczas b dzie uzasadnienie do opinii do bud etu naę ż  

2006 rok. Proponuj  przerwa  dzisiejsze posiedzenie ię ć  

kontynuowa  jutro, to b dzie jedno g osowanie, jutroć ę ł  

by my przeg osowali opini . ś ł ę

OSTATECZNE USTALENIA KOMISJI DO BUD ETU MIASTAŻ  

GDA SKA NA ROK 2006:Ń

PODSTAWA OCENY

1.Projekt  bud etu  przygotowany  zosta  zgodnie  zż ł  

Uchwa  Nr X/245/2003 Rady Miasta Gda ska z dniałą ń  

26 czerwca 2003 roku  oraz Uchwa y Nr XIV/443/03ł  

Rady Miasta Gda ska z dnia 30 pa dziernika  2003ń ź  

roku w sprawie procedury uchwalania bud etu orazż  

rodzaju  i  szczegó owo ci  materia ówł ś ł  

informacyjnych towarzysz cych projektowi  uchwa yą ł  

bud etowej.ż

2. Materia y dotycz ce projektu bud etu  z o one  wł ą ż ł ż  

dniu  15  listopada  2005  roku  oraz  wyja nieniaś  

Skarbnika  i  Dyrektorów   Wydzia u  Urz duł ę  
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Miejskiego  podczas   trzech  posiedze  Komisjiń  

Bud etowej. ż

OCENA PROJEKTU BUD ETUŻ

1.Przed o one materia y opracowane zosta y w oparciuł ż ł ł  

o obowi zuj ce prawo i z formalno-prawnego punktuą ą  

widzenia nie budz  zastrze e . Spe nione zosta yą ż ń ł ł  

wymogi  zapisu  memoria owego  zarówno  po  stronieł  

dochodowej jak i wydatkowej bud etu.ż

2.Projekt  bud etu  sporz dzony  zosta  w  oparciu  oż ą ł  

plan  i  przewidywane  wykonanie  bud etu  w   2005ż  

roku w podziale na bud et gminy i powiatu.ż

3.Wed ug  stanu  na  dzie  sporz dzenia  opinii,ł ń ą  

zarówno dochody jak i wydatki w opinii komisji są 

okre lone realnie.ś

4.Planowane  w  2006  roku  dochody  bud etu  miastaż  

Gda ska wynosz  cznie 1.201.942.503 z otych, wń ą łą ł  

tym

- dochody  gminy   940.439.799 z otych ,ł

- dochody powiatu 261.502.704 z otych.ł

 Najwy szy udzia   w dochodach  stanowi  dochody zż ł ą  

tytu u  udzia u  w  podatkach  i  wynosz  409.669.308ł ł ą  
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z otych co stanowi 34,08% i w stosunku do planowanegoł  

wykonania roku 2005 s  wy sze o 6,53%ą ż

Planowane  dochody  z  tytu u   udzia u  w  podatkuł ł  

dochodowym od osób  fizycznych w kwocie 330.623.762 zł 

przyj to na poziomie szacunków Ministerstwa Finansów.ę

Planowane dochody z tytu u udzia u w podatku od osóbł ł  

prawnych w kwocie 35.228.700 z  ustalono na podstawieł  

przewidywanego wykonania roku 2005 z uwzgl dnieniemę  

wzrostu dochodów z tego tytu u o 1,59%.ł

Dochody z tytu u udzia u w podatkach w ocenie Komisjił ł  

przyj to w sposób realny przy zachowaniu ostro no cię ż ś  

wynikaj cej  z  oceny  zjawisk  makro-ekonomicznychą  

zachodz cych w gospodarce pa stwowej.ą ń

Dochody  z  wp ywu  z  podatków  i  op at  lokalnychł ł  

zaplanowano w wysoko ci 200.593.028 z otych co stanowiś ł  

16,69% dochodów ogó em.ł  

Dochody z mienia komunalnego stanowi  6,41% ca o cią ł ś  

planowanych  dochodów  bud etowych  na  rok  2006  iż  

wynosz  77.033.729 z . ą ł
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Najwi ksz  pozycj  w  tej  grupie  dochodów  stanowię ą ą ą 

dochody  z  tytu u  wp ywów  ze  sprzeda y  sk adnikówł ł ż ł  

maj tkowych  oraz  dochodów  z  najmu  i  dzier awyą ż  

sk adników maj tkowychł ą

W ocenie Komisji przyj te za o enia s  realne, gdyę ł ż ą ż 

mi dzy innymi opieraj  si  na przyj tych przez Radę ą ę ę ę 

Miasta  Gda ska  uchwa ach  „oko o  bud etowych”  jakń ł ł ż  

równie  innych uchwa ach  udzielaj cych bonifikat dlaż ł ą  

mieszka ców miasta.ń

W  roku  2006  zaplanowano  nieznaczny  wzrost  o  0,77% 

dochodów  w porównaniu do wykonania roku ubieg ego zł  

tytu u subwencji.ł

Oceniaj c dochody w asne nale y stwierdzi  wzrost oą ł ż ć  

0,99% dochodów z tego tytu u w porównaniu do wykonaniał  

roku 2005 oraz nieznaczny spadek dotacji na zadania 

w asne  w  porównaniu  do  planowanego  wykonania  rokuł  

2005.

5.Stan zad u enia na koniec roku 2006 oszacowano nał ż  

kwot  489.240.953  z otych  tj.  o  kwotę ł ę 

109.695.522 z otych  wi cej ni  w roku ubieg ym.ł ę ż ł
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 Wska nik  obs ugi   zad u enia  istniej cego  iź ł ł ż ą  

planowanego do dochodów ogó em b dzie wynosi  w rokuł ę ł  

2006 - 1,86% .

W  ocenie  Komisji  zarz dzanie  d ugiem  publicznymą ł  

nast puje  umiej tnie w oparciu o plan wydatków  wę ę  

okresie d ugofalowym.ł

6.Planowane  wydatki  ogó em  w   bud ecie   zosta ył ż ł  

oszacowane na kwot  1.438.301.862 z otych w tym:ę ł

- na zadania gminne 984.201.182 z otychł

- wydatki  na  zadania  powiatowe  454.100680 

z otych.ł

Wydatki   gminy  i  powiatu  skalkulowano  przy 

uwzgl dnieniu mo liwo ci dochodowych miasta Gda ska wę ż ś ń  

2006 roku.

Analizuj c struktur  wydatków nale y stwierdzi  , eą ę ż ć ż  

nast puje wzrost wydatków o 13,4%  w porównaniu doę  

wykonania roku 2005.

Nale y  stwierdzi ,  e  pomimo  podj tych  dzia aż ć ż ę ł ń 

restrukturyzacyjnych  wydatki  w  dziale  O wiata  iś  

wychowanie  wzros y  o  3,4%  w  porównaniu  doł  

prognozowanego wykonania  roku 2005 i stanowi  oko oą ł  

30% wydatków ogó em. Komisja Bud etowa uznaje ten faktł ż  

za  niepokoj cy  gdy  wiadczy  to,  e  pomimo  spadkuą ż ś ż  
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liczby  dzieci  obj tych  nauk  nast puje  wzrost  tychę ą ę  

wydatków a tym samym podj te dzia ania okaza y si  nieę ł ł ę  

wystarczaj ce.              ą

Komisja pozytywnie ocenia wzrost wydatków o 39,3% w 

porównaniu do wykonania roku 2005 wydatków w dziale 

803- Szkolnictwo wy sze – z przeznaczeniem na pomocż  

materialn  dla studentów.ą

Wzrost  wydatków  przewidziano  równie  w  dziależ  

Transport i czno  - wynagrodzenia i pochodne odŁą ść  

wynagrodze  w rozdziale 60004 tj. Lokalny transportń  

zbiorowy.

Na  uwag  zas uguje  wzrost  wydatków  w  tym  dzialeę ł  

zwi zany  z  zakupem  us ug  przewozowych  przyą ł  

jednoczesnym  nie  podwy szaniu  dochodów  z  tytu uż ł  

sprzeda y biletów . Komisja ocenia, e wprowadzenież ż  

takiego  mechanizmu  spowodowane  jest  prowadzeniem 

przez  prezydenta  kampanii  wyborczej  a  nie  oceną 

merytoryczn .ą

Znaczny  wzrost  wydatków  nast pi  w  dziale  630  –ą ł

Turystyka. Nale y zwróci  uwag  na wzrost wydatków wż ć ę  

kwocie  690.000  z  w  zwi zku  z  przyst pieniem  doł ą ą  

Pomorskiej  Regionalnej  Organizacji  Turystycznej.  W 

ocenie  komisji  wysoko  tych  wydatków  jest  nieść  

proporcjonalnie wysoka w stosunku do wspó partnerów.ł
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Znaczny wzrost wydatków zaplanowano w dziale 750 – 

Administracja  Publiczna.  W  porównaniu  do 

przewidywanego wykonania z roku ubieg ego o 9,3%. Duł żą 

w tpliwo  budzi wzrost wynagrodze  o 8%, co skutkujeą ść ń  

w Gminie wzrostem wydatków o 3.548.592 z  w porównaniuł  

z rokiem ubieg ym.ł

Nale y  pozytywnie  oceni  wzrost  wydatków  o  7,7%  wż ć  

dziale  754  –  Bezpiecze stwo  publiczne  i  ochronań  

przeciwpo arowa. Komisja bud etowa negatywnie oceniaż ż  

zmniejszenie wydatków w dzia ach :ł

1.851 – Ochrona zdrowia o 11,3% w porównaniu do 

planowanego wykonania z roku ubieg ego,ł

2.852 – Pomoc spo eczna o 11,1%,ł

3.926- Kultura fizyczna  i sport o 3,7% ,

4.wydatki  remontowe  przeznaczone  na  melioracje 

wodne rozdzia  - 01008, drogi publiczne - rozdział ł 

-60016  ,  gospodarka  mieszkaniowa  -  rozdzia  –ł  

70001,  gimnazja  -  rozdzia  -  80110,  liceał  

ogólnokszta c ce - rozdzia  - 80120.ł ą ł

Na  pozytywn  ocen  zas uguj  zaplanowane  wydatkią ę ł ą  

maj tkowe i ich wzrost w porównaniu do roku 2005 oą  

71,4% tj. 280.845.926 z otych. Tak wysoki wzrost jestł  

spowodowany mi dzy innymi nie wykonanie w roku 2005ę  
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zada  inwestycyjnych o 30% w stosunku do planu, coń  

nale y oceni  negatywnie.ż ć

Zaplanowany w roku 2005 znaczny wzrost wydatków na 

ró ne  imprezy  o  charakterze  kulturowo  –promocyjnymż  

wiadcz  o wykorzystywaniu rodków publicznych przezś ą ś  

prezydenta miasta w celu promocji w asnej osoby w rokuł  

wyborczym. 

7.Komisja  Bud etowa  zapozna a  si  z  opiniamiż ł ę  

dotycz cymi  przedstawionego  projektu  bud etuą ż  

miasta Gda ska oraz rozpatrzy a wnioski Komisjiń ł  

merytorycznych 

        

a)Komisja  Samorz du  i  adu  Publicznegoą Ł  –  opinia 

pozytywna.

b) Komisja Turystyki i Sportu –opinia pozytywna.

c)  Komisja  Polityki  Gospodarczej  i Morskiej  z o y ał ż ł  

dwa wnioski. 

Wniosek pierwszy:

W za czniku nr 14 do projektu uchwa y RMG – druk nrłą ł  

1681, w programie „Gda sk Szerokiej Drogi”, str. 45,ń  

Dzia  600,  Rozdzia  60015  L.p.  8.11  wykre la  sił ł ś ę 

zadanie  pt.  Badania  zwi zane  z  budow  tunelu  podą ą  
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wzgórzami w ramach trasy Nowej Spacerowej na odc. Al. 

Grunwaldzkiej – Obwodnica Trójmiejska – kwota 700.000 

z .ł

• Wprowadza si  nowe zadanie pt. Budowa fontanny wę  

Gda sku  Wrzeszczu  pomi dzy  ul.  Grunwaldzk  iń ę ą  

dworcem  PKP.  Ten  rejon  w  zwi zku  z  budow  ECEą ą  

wymaga poprawy estetycznej 

Jako  ród o  finansowania  Komisja  wskazuje  rodki  zź ł ś  

wy ej wykre lonego zadania.ż ś

Wniosek drugi:

• Wprowadza si  nowe zadanie pt. Budowa sygnalizacjię  

wietlnej przy ul. Subis awa, przej cie z deptakaś ł ś  

osiedlowego abianka w kierunku stacji SKM – dziaŻ ł 

900, rozdzia  90015. ł

Jako ród o finansowania komisja wskaza a wź ł ł  cz ci V.2ęś  

Wydatki  bie ce  w  dzia ach  klasyfikacji  bud etowejżą ł ż  

(str. 157) w Dziale 750, Rozdziale 75053, zadanie pt. 

„Wybory do jednostek pomocniczych - kwota 200.000 z .”ł  

USTALENIA KOMISJI BUD ETOWEJ:Ż

Komisja pozytywnie zaopiniowa a oba wnioski. Oceni a,ł ł  

e  we  wniosku  drugim  b dnie  wskazano  ród oż łę ź ł  
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finansowania,  w  zwi zku  z  czym  Komisja  Bud etowaą ż  

wskazuje jako ród o finansowania:ź ł

W za czniku nr 14 do projektu uchwa y RMG – druk nrłą ł  

1681, w programie „Gda sk Szerokiej Drogi”, str. 45,ń  

Dzia  600,  Rozdzia  60015  L.p.  8.11  wykre la  sił ł ś ę 

zadanie  pt.  Badania  zwi zane  z  budow  tunelu  podą ą  

wzgórzami w ramach trasy Nowej Spacerowej na odc. Al. 

Grunwaldzkiej – Obwodnica Trójmiejska – kwota 700.000 

z  – przeznaczaj c na zadanie pierwsze kwot  300.000ł ą ę  

z , na zadanie drugie kwot  100.000 z .ł ę ł

Komisja Bud etowa pozytywnie zaopiniowa a wnioski wrazż ł  

z poprawk  - 4 g osami za, przy 2 wstrzymuj cych si .ą ł ą ę

d) Komisja Rozwoju Przestrzennego – opinia pozytywna. 

e)  Komisja  Kultury –  projekt  bud etu  zaopiniowa aż ł  

pozytywnie,  jednocze nie  wnioskuj c  o  utworzenieś ą  

rezerwy celowej w wysoko ci 1 mln z  z przeznaczeniemś ł  

na prace ratunkowe i remontowe obiektów zabytkowych, 

b d cych w gestii GZNK. ród o finansowania  - rezerwaę ą Ź ł  

ogólna.

Komisja wnosi o przygotowanie programu wyrównywania 

wysoko ci  wynagrodze  w  miejskich  instytucjachś ń  

kultury. 
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USTALENIA KOMISJI BUD ETOWEJ:Ż

Komisja  uznaje  wniosek  za  zasadny  i  wnosi  o 

przeanalizowanie i zwi kszenie wydatków na ten cel,ę  

które  w  jej  opinii  powinny  by  umieszczone  wć  

remontach  bie cych.  W  zwi zku  z  faktem  wskazaniażą ą  

róde  pokrycia  wydatków  poprzez  zmniejszenieź ł  

zaplanowanej  rezerwy  ogólnej,  Komisja  Bud etoważ  

negatywnie  zaopiniowa a  wnioski  Komisji  Kultury  wł  

g osowaniu 5 za, przy 1 wstrzymuj cym si . ł ą ę

f)  Komisja  Spraw  Spo ecznych  i  Ochrony  Zdrowia  ł  - 

projekt bud etu zaopiniowa a pozytywnie, jednocze nież ł ś  

wnioskuj c o wydzielenie z rezerwy ogólnej kwoty 350ą  

ty  z  z  przeznaczeniem  tej  kwoty  na  najpilniejsześ ł  

potrzeby remontowe s u by zdrowia.ł ż

USTALENIA KOMISJI BUD ETOWEJ:Ż

Komisja  Bud etowa  nie  wyra a  zgody  na  zmniejszenież ż  

rezerwy  ogólnej,  wskazanej  jako  ród o  pokryciaź ł  

proponowanych  wydatków  –  tym  samym  negatywnie 

zaopiniowa a wniosek w g osowaniu 4 g osami za, przy 1ł ł ł  

negatywnym i 1 wstrzymuj cym si .ą ę
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g)  Komisja  Edukacji  –  projekt  bud etu  zaopiniowa aż ł  

pozytywnie,  jednocze nie  ś wnioskuj cą  o  zwi kszenieę  

rodków  w  wydatkach  remontowych  planowanych  naś  

2006r., na o wiat  i wychowanie o kwot  7 175 000 z .,ś ę ę ł  

zgodnie  z  za czon  list  remontów,  która  zosta ałą ą ą ł  

skonsultowana  z  Wydzia em  Edukacji  i  Sportu,  DRMG,ł  

placówkami  oraz  radnymi.  Komisja  Edukacji  jest 

przekonana  o  bezwzgl dnej  konieczno ci  uzupe nieniaę ś ł  

planu  remontów  placówek  o wiatowych  o  placówkiś  

zawarte  w  przed o onej  li cie.  Komisja  Edukacjił ż ś  

wnioskuje  o  konsekwentne  przekazywanie  na  cele 

remontowe  rodków  (oszcz dno ci),  uzyskanych  poś ę ś  

przetargach na remonty zawarte w Planie remontów na 

2006r.

USTALENIA KOMISJI BUD ETOWEJ:Ż

Komisja  Bud etowa  uzna a,  e  wniosek  nie  spe niaż ł ż ł  

wymogów formalnych gdy  nieprecyzyjnie okre la ród aż ś ź ł  

pokrycia  proponowanych  wydatków  –  tym  samym 

negatywnie  zaopiniowa a  sk adany  wniosek  przy  4ł ł  

g osach  za,  i  2  wstrzymuj cych  si .  Jednocze nieł ą ę ś  

zwraca  si  do  Prezydenta  o  przeanalizowanieę  

28



mo liwo ci zwi kszenia kwot na wykonanie remontów wż ś ę  

placówkach o wiatowych.ś

h) Wniosek Radnego Wies awa Kami skiegoł ń

Zwi kszenie  o  300  ty .  z  rodków  na  iluminację ś ł ś ę 

zabytków:  Zbrojownia,  Ko ció  Parafialny  ś ł pw.  Matki 

Bo ej Królowej Korony Polskiejż  i Ko ció  Parafialnyś ł  

w. Andrzeja Boboli. Ś

ród o  finansowania:  cz  rodków  z  Ź ł ęść ś wykre lonegoś  

zadania  pt.  Badania  zwi zane  z  budow  tunelu  podą ą  

wzgórzami w ramach trasy Nowej Spacerowej na odc. Al. 

Grunwaldzkiej  –  Obwodnica  Trójmiejska  –  na  kwotę 

700.000 z .ł

USTALENIA KOMISJI BUD ETOWEJ:Ż

Komisja Bud etowa wniosek zaopiniowa a pozytywnie – 6ż ł  

g osami za.ł

i) Wnioski Radnej El biety Grabarek – Bartoszewiczż

1. Przebudowa ulicy S owackiego na odcinku od by ejł ł  

linii kolejowej do Al. Grunwaldzkiej.

USTALENIA KOMISJI BUD ETOWEJ:Ż
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Komisja  Bud etowa  negatywnie  opiniuje  wniosek  –  6ż  

g osami za - gdy  nie wyra a zgody na zmniejszenieł ż ż  

wysoko ci  zaplanowanej  rezerwy  ogólnej,  wskazanejś  

przez  pani  Radn  jako  ród a  finansowania.ą ą ź ł  

Jednocze nie  wnioskuje  do  Prezydenta  o  rozpocz cieś ę  

negocjacji  z  nowym  w a cicielem  gruntów  po  bazieł ś  

wojskowej  przy  ul.  S owackiego  i  wynegocjowanieł  

wspó finansowania  inwestycji  okre lonej  we  wnioskuł ś  

pani radnej. 

2. Przebudowa skrzy owania Kartuska/Pólnicy.ż

Wykonanie  projektu  technicznego  ulicy  Bystrzycka-

Notecka zwana ulic  Gen. Grota-Roweckiego.ą

USTALENIA KOMISJI BUD ETOWEJ:Ż

Komisja Bud etowa pozytywnie zaopiniowa a wnioski – 6ż ł  

g osami  za  –  prosz c  Prezydenta  Miasta  Gda ska  oł ą ń  

przeanalizowanie  mo liwo ci  technicznych  iż ś  

finansowych realizacji proponowanych inwestycji.

3. Utwardzenie ul. Ko ciuszki 61 – ród o: likwidacjaś ź ł  

wydawania biuletynu „Herold”
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USTALENIA KOMISJI:

Komisja Bud etowa pozytywnie zaopiniowa a wniosek – 3ż ł  

g osami za, przy 1 przeciwnym i 2 wstrzymuj cych si .ł ą ę

 

Wnioski Komisji Bud etowejż

1.Komisja  Bud etowa  wnosi  do  Prezydenta  Miastaż  

Gda ska  o  dokonywanie  w  roku  bud etowym  2006ń ż  

ci g ej analizy wydatków w poszczególnych dzia achą ł ł  

i rozdzia ach i przedk adanie Komisji sprawozdał ł ń 

kwartalnych z wykonania bud etu,ż

2.Komisja bud etowa  z punktu widzenia  formalno -ż  

prawnego  przygotowany  projekt  bud etu  oceniaż  

pozytywnie nie mniej uwa a , e powy szy projektż ż ż  

nie jest projektem, który zapewnia zrównowa onyż  

rozwój Gda ska.ń

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  naż ń  

posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2005 roku wyda a opinił ę 

dotycz c    projektu  uchwa y  w  sprawie  uchwaleniaą ą ł  

bud etu  miasta Gda ska  na 2006 rok – druk nr 1681.ż ń

Projekt  nie  uzyska  pozytywnej  opinii  komisjił  w 

g osowaniu 2 g osy za, 2 przeciw, 2 wstrzymuj ce si .ł ł ą ę
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Odr bne  zdanie  do  wyra onej  przez  komisj  opiniię ż ę  

wnie li radna Maria Ma kowska i radny Tadeusz Gleinertś ł  

do sformu owa :ł ń

„Komisja  ocenia,  e wprowadzenie takiego mechanizmuż  

spowodowane  jest  prowadzeniem  przez  prezydenta 

kampanii wyborczej a nie ocen  merytoryczn .”ą ą

oraz

„2. Komisja bud etowa z punktu widzenia formalno -ż  

prawnego  przygotowany  projekt  bud etu  oceniaż  

pozytywnie nie mniej uwa a , e powy szy projekt nież ż ż  

jest projektem, który zapewnia zrównowa ony rozwójż  

Gda ska.”ń

Tre  Opinii Nr 51-17/432/134/2005 stanowi za cznikść łą  

do protoko u.ł

PUNKT – 2

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie wyra enia woli obj cia udzia ów w podwy szonymż ę ł ż  

kapitale zak adowym jednoosobowej spó ki Gminy Miastał ł  

Gda ska  dzia aj cej  pod  firma  Gda skie  Towarzystwoń ł ą ń  

Budownictwa  Spo ecznego  Spó ka  z  ograniczonł ł ą 
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odpowiedzialno ci  z  siedziba  w  Gda sku  –  ś ą ń druk  nr 

1702.

Pani Iwona Bierut – zast pca dyrektora Wydzia u Skarbuę ł  

UM w Gda skuń

Przedstawi a projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Poniewa  nie  by o  g osów  w  dyskusji,  przewodnicz cyż ł ł ą  

podda  projekt pod g osowanie.ł ł

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pani  Iwony  Bierut  – zast pcy  dyrektorał ę  

Wydzia u  Skarbu  Urz du  Miejskiego w  Gda sku  –   6ł ę ń  

g osami  za  –  pozytywnie  zaopiniowa a  przedstawionył ł  

projekt uchwa y.ł

Tre  Opinii Nr 51-17/434/136/2005 stanowi za cznikść łą  

do protoko u.ł

PUNKT – 3

Zaopiniowanie projektu uchwa y Rady Miasta Gda ska wł ń  

sprawie wyra enia woli obj cia udzia ów w podwy szonymż ę ł ż  

kapitale  zak adowym  spó ki  dzia aj cej  pod  firmł ł ł ą ą 

Gda ska  Infrastruktura  Wodoci gowo-Kanalizacyjnań ą  

33



Spó ka z o.o. z siedzib  w Gda sku -  ł ą ń druk nr 1709 

autopoprawk .ą

Pani Iwona Bierut – zast pca dyrektora Wydzia u Skarbuę ł  

UM w Gda skuń

Przedstawi a projekt uchwa y Rady Miasta Gda ska.ł ł ń

Pan Jacek Skarbek – dyrektor Gda skiej Infrastrukturyń  

Wodoci gowo-kanalizacyjnej w Gda skuą ń

Przedstawi  informacje  uzupe niaj ce  do  projektuł ł ą  

uchwa y.ł

Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń
Czy  kto  z  pa stwa  radnych  ma  jakie  pytania  doś ń ś  
naszych go ci? Nie widz , zatem go ciom dzi kujemy.ś ę ś ę
Proponuj  pozytywnie zaopiniowa  projekt uchwa y, ktoę ć ł  
z pa stwa jest za, kto przeciw, kto si  wstrzyma ?ń ę ł  
Dzi kuj .ę ę

USTALENIA KOMISJI:

Komisja  Bud etowa  Rady  Miasta  Gda ska  poż ń  

wys uchaniu  pani  Iwony  Bierut  – zast pcy  dyrektorał ę  

Wydzia u  Skarbu  Urz du  Miejskiego w  Gda sku  –   6ł ę ń  

g osami  za,  przy  1  wstrzymuj cym  si  – pozytywnieł ą ę  

zaopiniowa a przedstawiony projekt uchwa y.ł ł

Tre  Opinii Nr 51-17/435/137/2005 stanowi za cznikść łą  
do protoko u.ł

PUNKT – 4
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.
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Przewodnicz cy Wies aw Kami skią ł ń
Z  uwagi  na  obszerno  tematu  i  kolejne  planowaneść  
posiedzenie komisji w grudniu – sprawami wniesionymi 
zajmiemy si  19 grudnia.ę

Przewodnicz cy  podzi kowa  zebranym  za  przybycie  ią ę ł  
zaprosi  na nast pne posiedzenie komisji. ł ę
 

  Przewodnicz cy ą
        Komisji Bud etowejż

  
Wies aw Kami skił ń

Protoko owa ał ł
A. ukŻ
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